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SCHRIFTELIJKE VRAAG E-0020/04
van Fiorella Ghilardotti (PSE), Massimo Carraro (PSE) en Giovanni Fava (PSE)
aan de Commissie

Betreft: Brug over de Straat van Messina

In een interview in "Il Sole 24 Ore" van 17 december 2003 stelt de Italiaanse minister van 
Infrastructuur dat Europees commissaris Loyola De Palacio heeft verklaard dat de Commissie bereid 
is financiële steun te verstrekken voor de bouw van de brug over de Straat van Messina.

Als dit klopt, is de Commissie er dan zeker van dat deze brug aan alle vereisten voldoet om 
communautaire steun te genieten?

Is de Commissie met name niet van mening dat het mede vanuit economisch en ecologisch oogpunt 
zinniger zou zijn om voor de verbinding van Sicilië met het vasteland een andere oplossing te steunen 
dan de brug, waarbij met name moet worden gedacht aan de "zeesnelwegen" ("autostrade del mare")?

Is de Commissie niet van mening dat dit project, in tegenstelling tot wat de regering-Berlusconi 
beweert, te duur is om particuliere investeerders aan te trekken en uiteindelijk alleen ten laste van de 
Italiaanse staatskas zal komen?

Vindt de Commissie ook dat de brug over de Straat van Messina geen "transeuropees" project is in de 
zin van het Commissievoorstel en de bevindingen van het comité-Van Miert?

Heeft de Commissie van de Italiaanse regering reeds alle garanties gekregen dat het project vanuit 
milieuoogpunt verantwoord is?


